
 

Jegyzőkönyv a Bolyai Kollégium 2025.03.17-i üléséről 
 
A választmány minden tagja jelen van az ülésen, a jegyzőkönyvet Csóka Péter alelnök vezeti. 
Tervezett napirend: 

● Kerékpártároló beszámoló 
● Interkoll határidő 
● Házirend érvényességének kérdése 
● Bokonf részvétel 
● Külügy iskola hirdetés 
● Felvételi bizottság szervezés 
● Baráti kör megbeszélés beszámoló 
● Bök alapszabály módosítása 
● Honlap állapota 
● 104 pakolás 
● Karikó Katalin poszt 

 
Kerékpártároló beszámoló 

● Geri részt vett a megbeszélésen a többi kollgéium elnökével, és a kollégiumvezetővel 
● Cetlik lesznek kirakva a biciklikre, lesz Neptun üzenet is 

Interkoll pályázat állása 
● Kész van, holnap beadja Szilárd a teljes anyagot 

Házirend érvényességének kérdése 
● Nem tudjuk, hogy melyik Házirend érvényes ránk, mi az ami hatályos, mi az ami nem.  
● Az NFK elnöke, Weinhoffer Péter még nem válaszolt erre a kérdésre 

Bokonf részvétel 
● Tanulmányi szabályzatba bele kell majd írni, hogy kötelező 
● Az idei távolmaradási kérelmeket közösen megvitatjuk és Szilárd válaszol rájuk 

Iskolákban hirdetés 
● A külügy szervezésében a kollégisták visszamennek a régi iskolájukba hirdetni a Bolyait 
● Késa meglátja, hogy talál-e valakit a külügyből, ha nem, akkor ő szervezi 
● Fontos, hogy minél hamarabb nekiálljunk, mert május elejétől érettségik lesznek 

Felvételi bizottság 
● Beszéltünk a felvételi első lépéseiről, de erre még vissza kell térni a 

szabályzatmódosítások és a Baráti Kör miatt is, így nem tárgyaltuk hosszan. 
Baráti Kör megbeszélés beszámoló 

● Szilárd beszélt a BK elnökével múlt hét kedden, erről tart beszámolót 
● Az új elnök személyére a BK javaslatot kér a hallgatóktól 

○ Erre minden szak írjon egy rövid listát, pár név (nem kell megkérdezni őket, csak 
összegyűjteni neveket) ELTE habilitált oktatókról. 

○ Fontos, hogy ne legyen túl aktív szakmailag, ne is legyen fontos egyetemi 
pozícióban (tanszékvezető, intézet igazgató stb), mert csak így lesz ideje a kolira 

○ Email szakos levlistákra erről, hogy a diákok is és a szaktanárok is tudjanak róla 
● A felvételi eljárást kifogásolta a Baráti Kör 



 

○ Szerintük nem elég átlátható az eljárás és túl nagy döntése van a diákoknak, 
nincs elég hatalma az igazgatónak 

○ Nyitni szeretnénk feléjük és közösen dolgozni ezen a szabályzaton 
○ Elküldjük nekik a szoc. bizes dokumentumokat és a tavalyi jegyzőkönyvet, ebből 

valószínűleg látszani fog az átláthatóság 
● Kifogásolják a 4,5-ös átlag nem betartását 

○ Megkérdezzük az ő elvárásaikat 
○ Fontos, hogy figyelembe vegyük a szakmai teljesítményt a jegyeken kívül is, pl 

cikk, TDK 
■ Jó lenne leírni ilyen határokat, hogy például 3,5-ös átlag alatt már nagyon 

komoly külső szakmai teljesítmény kell 
○ Az is lényeges, hogy ha az első félév rossz volt, akkor a másodikban javuló 

tendenciát mutat-e az adott diák 
○ Küldjük el nekik a korábbi kérvények bírálatát 

● Szeretnék felvenni külföldi szakkollégiumokkal a kapcsolatot 
○ Ehhez akár támogatnának technikai beszerzéseket is 

● A BK sem tudja a tagjainak a listáját 
○ Keressünk új Baráti Kör tagokat, ezt is a szakoknak küldjük ki az igazgató 

kereséssel együtt 
Honlap helyzete 

● Matyi a héten beszél Csongorral, tisztáztuk, hogy mi az, ami szükséges 
Karikó Katalin előadás 

● A beléptetést nem bízzuk a portásra 
○ Kell egy asztal, névsoron húzzuk ki az embereket, akik bejönnek 
○ Kell 3-4 ember, aki mutatja, hogy merre kell menni, senki ne mehessen el rossz 

irányba 
○ Külön ember Karikó Katalin irányítására 
○ Kell ember, aki a leültetést koordinálja 
○ Kell testőrt szerezni az előadó kérésére 

■ Erről Szilárd beszél Józsi Mihállyal 
● A kérdéseket is kell koordinálni, hogy csak néhányat engedjünk. 
● Az előadás után is terelni kell az embereket, hogy mondjuk csak egy sorban lehessen 

odamenni az előadóhoz 
● Fél 6-tól engedjük be az embereket, hogy ne legyen nagy tumultus 
● Érkezési sorrendben lesznek ülőhelyek, kivéve elöl néhány hely 

○ Dékán, Igazgató, Szaktanároknak külön hely 
BÖK alapszabály módosítás 

● Végigmentünk a javaslatokon és mindenhova beírtuk a választmány álláspontját 
 
A választmányi ülést 22:10-kor zártuk, a következő ülés időpontja 03.24 19:00 
 
   ___________ 

Csóka Péter  
alelnök 


